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Styrelsen för SOS  
till medlemmarna i Svenska OptikSällskapet 

      
 
 
Varför bör vi alla personligen vara med i EOS?  
 
 
European Optical Society bör vara vårt gemensamma sällskap som presenterar 
vårt yrke och våra politiska intressen som alla optiker i Europa borde känna 
tillhörighet till.  
 
EOS’ verksamhetsidé, ”Mission”, beskriver vad vi föreställer oss EOS ska betyda 
för oss optiker i Europa [ http://www.optics.kth.se/sos/public/mission.html ] 
 
För att få resultat i dessa mål krävs det resurser och därför behöver en 
intresseförening många medlemmar. Men minst lika viktigt är att föreningen har 
tyngd och auktoritet, med ju fler medlemmar desto mer tyngd. 
 
Det mest konkreta behovet syns i de europeiska rådsprojekten. Bilindustrin har 
en säker lobby. Optiken börjar nu, tack vare EOS, att bli uppmärksammad. Men 
för att förbättra sin position måste optiken dokumentera sin betydelse och sin 
kompetens. Därför vill EOS med ordföranden Chris Dainty samla alla 
medlemmar i de 17 nationella sällskapen samtidigt även under en tydligt synlig 
europeisk organisation, som då skulle ha 5000 personer och 500 företag bakom 
sig. 
 
En gemensam organisation med denna storlek har sedan också kraft att 
verkligen påverka och styra de mål EOS har satt upp i sin verksamhetsidé, att ge 
optiken ett ansikte och en röst i Europa, att höja utbildningsstandard, vara 
jämbördig partner med de amerikanska organisationerna, styra konferenser och 
publikationer i Europa till gemensam internationell standard. 
 
SOS’ styrelse tror att varje svensk optiker även personligen vinner på att vara 
med i ett starkt yrkessamfund i Europa och vill uppmana alla medlemmar att gå 
med i den nya formen att vara medlem i både SOS och EOS.  
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